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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 22. 

 

2024.gada 31.oktobris 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Aigars Vītols,   Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone,   

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks.   

Izpilddirektores vietnieks Jolants Austrups. 

Pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Iekšējais auditors Viktorija Belova; 

Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko, Nekustamā īpašuma speciāliste Vineta 

Alviķe, Zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis; 

Administratīvās pārvaldes juriste Līga Blate; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītājas p.i. Vera Kļaviņa, Projektu vadītāja Inga Biļko; 

Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa. 

Ķekavas novada sporta centra pārstāve Laine Krecere. 

Uzaicinātās personas - 

SIA “Baložu siltums” finansiste Kristīne Beņķe. 

SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” valdes loceklis Aivars Graikstis. 

SIA “Baložu komunālā saimniecība” valdes loceklis Andis Damlics. 

SIA “BŪKS” valdes loceklis Edgars Mencis. 

SIA "Clean R" pārstāve Liene Rumpane. 

Ķekavas vidusskolas direktore Sandra Pugovka.  

 

Sēdē nepiedalās: Gatis Līcis, Ineta Romanovska.  

 

Darba kārtība 

1. Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu Ķekavas novada 

administratīvajā teritorijā;  

2. INFORMATĪVS - SIA"Baložu siltums" atskaite par 2024.gada 3.ceturkšņa budžeta izpildi;  

3. INFORMATĪVS - SIA"Ķekavas sadzīves servisa centrs" atskaite par 2024.gada 3.ceturkšņa 

budžeta izpildi;  
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4. INFORMATĪVS - SIA"Baložu komunālā saimniecība" atskaite par 2024.gada 3.ceturkšņa 

budžeta izpildi;  

5. INFORMATĪVS - SIA"BŪKS" atskaite par 2024.gada 3.ceturkšņa budžeta izpildi;  

6. Par vienošanās pie 2022.gada 25.aprīļa sadarbības līguma par vidusskolas programmas 

padziļinātās apguves kursu nodrošināšanu skolēniem noslēgšanu;  

7. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Meži” daļu nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā 

Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai;  

8. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pilskalna ceļš” daļu nodošanu bez atlīdzības valsts 

īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai;  

9. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 16.marta sēdes lēmumā Nr.12 (protokols 

Nr.9);  

10. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2024.gada 3.oktobra sēdes lēmumā Nr.3 (protokols 

Nr.22);  

11. Par saistošo noteikumu “Par dzīvojamai mājai funkcionāli nepieciešamā zemes gabala 

pārskatīšanu” apstiprināšanu;  

12. Par publiskās apspriešanas uzsākšanu par koku ciršanu Ķekavas pilsētas teritorijā būvprojekta 

“Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve no Ķekavas (TC Liiba) līdz autoceļa P137 

Lapenieki–Ķekava–Ģūģi" ietvaros;  

13. INFORMATĪVI – Par zemesgabala atsavināšanu no SIA “Rīgas meži”, būvprojekta 

“Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve gar Ziemeļu ielu, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” 

realizācijai;  

14. Par projekta pieteikuma iesniegšanu;  

15. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā "Izglītojamo iesaistīšana ar 

izlaušanās spēlēm, lai sasniegtu ilgtspējīgas attīstības mērķus".  

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio ierakstā. 
 

Viktorija Baire atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par daba kārtību  ziņo Viktorija Baire. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina apstiprināt komitejas sēdes darba 

kārtību. 

 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2024.gada 31.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 



 

 

1. Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu Ķekavas novada 

administratīvajā teritorijā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:20) 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko - pamatojoties uz iepirkuma konkursa rezultātiem par 

atkritumu apsaimniekošanu Ķekavas novada administratīvajā teritorijā, ir noslēgts pakalpojuma 

līgums ar SIA “Clean R”, kura darbība sāksies 2025.gada 1.jūnijā, līgums noslēgts uz 7 gadiem. 

Pašvaldība saņēmusi pretendenta priekšlikumus par atkritumu apsaimniekošanas maksu. Saskaņā 

ar likuma normām pašvaldībai jāapstiprina maksa par atkritumu apsaimniekošanu. Cenā nav 

iekļauts dabas resursu nodoklis, pievienotās vērtības nodoklis un atkritumu apglabāšanas maksa, 

jo tie ir mainīgie lielumi, kas izmaina gala cenu. Ja cena noteikta bez šiem mainīgajiem lielumiem, 

tad pie to izmaiņām nebūs jāmaina šis lēmums. Sagatavots attiecīgs lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Tatjana Tihoņenko, Liene Rumpane, Valts Variks, 

Aigars Vītols, Juris Žilko, Jānis Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu Ķekavas novada 

administratīvajā teritorijā”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

2. SIA"Baložu siltums" atskaite par 2024.gada 3.ceturkšņa budžeta izpildi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:59:25) 

Kristīne Beņķe ziņo par SIA "Baložu siltums" deviņu mēnešu budžeta izpildi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Kristīne Beņķe 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Atskaiti pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



 

 

3. SIA"Ķekavas sadzīves servisa centrs" atskaite par 2024.gada 3.ceturkšņa budžeta 

izpildi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:07:35) 

SIA"Ķekavas sadzīves servisa centrs" valdes loceklis Aivars Graikstis sniedz atskaiti par 2024.gada 

3.ceturkšņa budžeta izpildi. 

Austrups sniedz savu viedokli par Graiska teikto par traktortehnikas iegādes neatbalstīšanu. 

Baire atklāj jautājumu sadaļu 

Juris Žilko, iesniedzis priekšlikumu. 

Jautājumu uzdod un atbildes sniedz Aigars Vītols, Aivars Graikstis, Jolants Austrups, Valts Variks, 

Viktorija Belova, Viktorija Baire. 

Sēdes vadītāja slēdz debašu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Juris Žilko, Juris Jerums, Aigars Vītols, Karina Putniņa. 

Sēdes vadītāja slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko - 

SIA"Ķekavas sadzīves servisa centrs" kapitāldaļu turētājam sasaukt atkārtotu ārkārtas 

sapulci, lai lemtu par jauna riteņtraktora iegādi Baldones pilsētas un pagasta ceļu 

uzturēšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 1 balsi "Par" (Juris Žilko), "Pret" – 2 (Dace Cīrule, Viktorija Baire), "Atturas" – 5 (Andris 

Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks),  

"Nepiedalās" – 1 (Aigars Vītols), 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

Andris Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – balsojumā atturējās, jo uzskata ka 

ekonomiskas dabas jautājumi uzņēmumā jārisina pamatojoties uz normatīvajiem aktiem un 

praktiskiem apsvērumiem, nevis pēc politiskās ietekmes. 

 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires -  

Atskaiti pieņemt zināšanai. Izpildīt kapitāldaļu turētāja uzdoto uzdevumu - sniegt izvērtējumu, 

Atklāti balsojot   

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
 

 

 

 

 



 

 

4. SIA"Baložu komunālā saimniecība" atskaite par 2024.gada 3.ceturkšņa budžeta 

izpildi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:02:02) 

SIA"Baložu komunālā saimniecība" valdes loceklis Andis Damlics sniedz atskaiti par 2024.gada 

3.ceturkšņa budžeta izpildi. 

Pārrunā par atskaites formu un veidu, kā to veidot pārskatāmāku. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Atskaiti pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:27 līdz plkst.16:48. 

Viktorija Baire atsāk komitejas sēdi. 

 

 

5. SIA"BŪKS" atskaite par 2024.gada 3.ceturkšņa budžeta izpildi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:21:21) 

SIA"BŪKS" valdes loceklis Edgars Mencis sniedz atsakiti par 2024.gada 3.ceturkšņa budžeta izpildi 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Edgars Mencis, Jolants Austrups, Inese Jēkabsone, Juris 

Žilko, Viktorija Baire, Tatjana Tihoņenko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Atskaiti pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

6. Par vienošanās pie 2022.gada 25.aprīļa sadarbības līguma par vidusskolas 

programmas padziļinātās apguves kursu nodrošināšanu skolēniem noslēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:32:21) 

Par jautājumu ziņo Līga Blate – sagatavots attiecīgs lēmuma projekts par līguma grozījumiem, 

atbilstoši īstenoto kursu un skolēnu skaita izmaiņām. Vienošanos par līguma grozījumiem, saskaņā 

ar pašvaldības nolikumu, jāapstiprina domei, tāpēc sagatavots attiecīgs lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Vera Kļaviņa, Juris Žilko, Sandra Pugovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par vienošanās pie 2022.gada 25.aprīļa sadarbības līguma par vidusskolas programmas 

padziļinātās apguves kursu nodrošināšanu skolēniem noslēgšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

7. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Meži” daļu nodošanu bez atlīdzības valsts 

īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:41:45) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola - pašvaldībā saņemta SIA “Eiropas dzelzceļa līnijas” vēstule, kurā 

lūgts nekustamā īpašuma “Meži”, Baldones pagastā, trīs zemes vienības nodot valstij bez atlīdzības 

Rail Baltica dzelzceļa līnijas realizācijai. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, papildus nosakot, 

ka mežaudze, kas atrodas šajos īpašumos paliek pašvaldības īpašumā, tiks izcirsta un iegūtos 

līdzekļus izmantots pašvaldības funkciju nodrošināšanai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Daiga Ozola, Juris Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Meži” daļu nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā 

Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 



 

 

8. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pilskalna ceļš” daļu nodošanu bez atlīdzības 

valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:46:50) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola - pašvaldībā saņemta SIA “Eiropas dzelzceļa līnijas” vēstule, kurā 

lūgts nekustamā īpašuma “Pilskalnu ceļš”, Daugmales pagastā, daļas nodošanu valstij. Trīs zemes 

vienības no šī īpašuma nepieciešamas Rail Baltica dzelzceļa līnijas izbūvei. Sagatavots atbilstošs 

lēmuma projekts, kuru izskatīja arī Īpašumu komitejā.. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Juris Križanovskis, Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko, 

Karina Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav, un sēdes vadītāja atklāj debates. 

Debatē Juris Žilko, Karina Putniņa. 

Sēdes vadītāja slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pilskalna ceļš” daļu nodošanu bez atlīdzības valsts 

īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

9. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 16.marta sēdes lēmumā Nr.12 

(protokols Nr.9) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:59:43) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola - pašvaldībā saņemts Daugmales kultūras centra iesniegums, kurā 

viņi informē, ka izvērtējuši telpu noslodzi un to nepieciešamību centra vajadzībām un secinājuši, ka 

telpas pašvaldības īpašumā Alpi turpmāk centra darbības nodrošināšanai, nav nepieciešamas. 

Ņemot vērā šo lūgumu, sagatavoti grozījumi 2022.gada 16.marta domes lēmumā, ar kuru 

Daugmales kultūras centram nodod valdījumā telpas, no tā izslēdzot šo konkrēto telpu nodošanu 

centram. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Daiga Ozola, Anda Pūriņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 16.marta sēdes lēmumā Nr.12 

(protokols Nr.9)”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

 

10. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2024.gada 3.oktobra sēdes lēmumā Nr.3 

(protokols Nr.22) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:04:14) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola - pašvaldībā saņemta VAS “Latvijas valsts ceļi” vēstule, kur viņi 

informē, ka ir izvērtējuši domes lēmumu par divu zemes vienību – Ceļš Naudītes iela un Ceļš 

Naudītes iela 2, daļu pārņemšanu pašvaldības īpašumā, un lūdz to grozīt, nosakot ka tās tiks nodotas 

pašvaldībai bezatlīdzības lietošanā uz sadarbības līguma pamata. Sagatavots atbilstošs lēmuma 

projekts par grozījumiem lēmuma projektā. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2024.gada 3.oktobra sēdes lēmumā Nr.3 (protokols 

Nr.22)”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

11. Par saistošo noteikumu “Par dzīvojamai mājai funkcionāli nepieciešamā zemes 

gabala pārskatīšanu” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:06:12) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola - 2023.gada 1.janvārī stājās spēkā Piespiedu dalītā īpašuma 

privatizētajās daudzdzīvokļu mājās izbeigšanas likums, kas nosaka kārtību, kādā izbeidzas 

piespiedu dalītais īpašums, kurā atrodas daudzdzīvokļu māja un zemesgabals. Cita starpā likums 

nosaka pašvaldības iesaisti šajā procesā. Saskaņā ar likuma Par daudzdzīvokļu māju privatizāciju 

normām, pašvaldība ar saistošajiem noteikumiem nosaka kārtību, kādā tiek ierosināta dzīvojamai 

mājai funkcionāli nepieciešamā zemesgabala lieluma pārskatīšana. Sagatavoti saistošie noteikumi, 

kuros šī kārtība atrunāta. Saistošie noteikumi bija publicēti mājaslapā no 1. līdz 15. oktobrim, bet 

sabiedrības viedokļi vai priekšlikumi netika saņemti. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Daiga Ozola, Valts Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par saistošo noteikumu “Par dzīvojamai mājai funkcionāli nepieciešamā zemes gabala 

pārskatīšanu” apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

 

12. Par publiskās apspriešanas uzsākšanu par koku ciršanu Ķekavas pilsētas teritorijā 

būvprojekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve no Ķekavas (TC Liiba) līdz 

autoceļa P137 Lapenieki–Ķekava–Ģūģi" ietvaros 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:18:40) 

Par jautājumu ziņo Dominika Kristmane - pašvaldība izstrādā būvprojektu gājēju un veloceliņam 

gar Rīgas ielu visā garumā sākot no Pliederu ielas līdz autoceļa A5 rotācijas aplim. Izbūvējamā 

celiņa garums būtu 850 merti. Šī projekta ietvaros paredzēta koku izciršana, bet saskaņā ar 

saistošajiem noteikumiem, ja koki izcērtami pilsētā publiskos apstādījumos, tad jāveic sabiedriskā 

apspriešana, par ko arī sagatavots lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Dominika Kristmane, Juris Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par publiskās apspriešanas uzsākšanu par koku ciršanu Ķekavas pilsētas teritorijā 

būvprojekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve no Ķekavas (TC Liiba) līdz autoceļa 

P137 Lapenieki–Ķekava–Ģūģi" ietvaros” 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Valts Variks),  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

 

 

13. Par zemesgabala atsavināšanu no SIA “Rīgas meži”, būvprojekta “Apvienotā 

gājēju ceļa un veloceļa izbūve gar Ziemeļu ielu, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” 

realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:43:33) 

Par jautājumu ziņo Dominika Kristmane - pašvaldība veic būvprojekta izstrādi apvienotā gājēju un 

veloceliņa izbūvei gar Ziemeļu ielu no autoceļa P137  līdz autoceļam A5. Projektu daļēji finansē 

Eiropas savienības fonds. Projekta izstrādē konstatēts, ka Ziemeļu iela ir šaura un tā nomales nav 

pietiekami platas, lai veiktu apvienotā celiņa izbūvi, tāpēc celiņš jāveido tālāk no brauktuves, un 

tad celiņa būvniecībai būs jāizmanto VAS “Rīgas meži”zeme, toties būvējot tālāk no ceļa brauktuves 

nebūs nepieciešams izbūvēt lietus kanalizāciju, ka palētinās projekta izmaksas. Sarunās ar VAS 

“Rīgas meži” nav panākta vienošanās par zemes izmantošanu,  bet viņi vēlas, lai pašvaldība zemi 

atsavina vai veic maiņas darījumu. Nepieciešamā zemes platība ir 2500 kv.m. Viss process varētu 

aizņemt no sešiem mēnešiem līdz pusotram gadam, bet mērniecības izmaksas būtu ap 10 000 euro, 

tomēr projektam ir laika ierobežojums. Projektēšanas darbi jāpabeidz līdz nākamā gada martam, 

bet pats projekts jārealizē līdz 2026.gada maijam. Viņa vēlas komitejas lēmumu, vai šāda zemes 

atsavināšana būtu atbalstāma.  

Jautājumu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Dominika Kristmane. 

Jautājumu vairāk nav un sēdes vadītāja atklāj debates. 

Debatē Juris Žilko. 

Baire slēdz debates un atsauc savu priekšlikumu – “Atbalstīt sarunas ar SIA "Rīgas meži" par zemes 

atsavināšanas procesa uzsākšanu”. 

Sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko -  

Atbalstīt sarunu turpināšanos/atjaunošanu ar SIA "Rīgas meži" par nepieciešamā zemes 

gabala atsavināšanu un iespējamā sadarbības līguma parakstīšanu, 

Atklāti balsojot   



 

 

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

14. Par projekta pieteikuma iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:52:15) 

Par jautājumu ziņo Laine Kreicere - sporta centrs sagatavojis projekta pieteikumu par āra 

trenažieru laukuma izveidošanu un piecu trenažieru uzstādīšanu  Skolas iela 2, Ķekavā, blakus 

sporta laukumam, kurus varēs lietot gan ziemā, gan vasarā bez maksas. Projekta mērķis ir 

nodrošināt sporta infrastruktūras pieejamību novada iedzīvotājiem. Projekta izmaksas paredzētas 

virs 49 tūkstoši euro, no kuriem pašvaldības daļa ir gandrīz 15 tūkstoši euro. Notika projekta piecu 

nedēļu izmēģinājums, uzstādot āra trenažierus, iedzīvotāju atsaucība bija ļoti liela, tāpēc sporta 

centrs nolēma pieteikties projektu konkursam. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Laine Kreicere, Juris Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par projekta pieteikuma iesniegšanu” 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

 

15. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā "Izglītojamo 

iesaistīšana ar izlaušanās spēlēm, lai sasniegtu ilgtspējīgas attīstības mērķus" 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.04:00:28) 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko - saņemts apstiprinājums no Čehijas nacionālās aģentūras par 

projekta apstiprināšanu. Tas ir Erasmus programmas projekts par izglītojamo iesaistīšanu. 

Projekta virsvadītājs ir skola no Čehijas, projekta partneri ir Grieķijas, Turcijas, Portugāles un 

Īrijas skolas un arī Ķekavas novada pašvaldības Daugmales pamatskola. Projekts ir par jaunu un 

uz spēlēm balstītu pieeju, lai mācību priekšmetus padarītu saistošākus, arī skolēnu un skolotāju 

prasmju pilnveidošana. Kopējais projekta finansējums ir 250 tūkstoši euro, bet Daugmales 



 

 

pamatskolai pienāksies 37400 euro. Kā visiem Erasmus programmas projektiem Eiropas savienības 

finansējums ir 100%, tomēr avansā var saņemt tikai 80%, Tāpēc nepieciešams domes lēmums, lai 

paredzētu projektam 20% priekšfinansējumu no pašvaldības 2026.gada budžeta, kuru pēc projekta 

noslēgšanas pašvaldība saņems atpakaļ. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Inga Biļko, Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko. 

Jautājumu vairāk nav un sēdes vadītāja atklāj debates. 

Debatē Juris Žilko. 

Sēdes vadītāja slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā "Izglītojamo 

iesaistīšana ar izlaušanās spēlēm, lai sasniegtu ilgtspējīgas attīstības mērķus"”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.18:41 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Viktorija Baire 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


